
        
              
                            

                                                                    
                  
    

                       
                          

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
Mislata, 13 de novembre de 2015 Hora: 9,30 Lloc: Saló de Sessions de la Casa Consistorial 

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudamentconvocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les regidores: 
⦁ MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA ⦁ JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ ⦁ JOSÉ LUIS GARCÍA GARCÍA⦁ ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ ⦁ CARMEN LAPEÑA BUENO ⦁ JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ ⦁ ANTONIO ARENAS ALMENAR ⦁ TERESA PEÑARRUBIA GIL⦁ ANA MARÍA JULIÁN RUIZ⦁ JOAQUÍN MORENO PORCAL ⦁ MARÍA CARMEN TARÍN DARROCHA ⦁ JAVIER SANTES ALPUENTE ⦁ DOLORES HORTELANO RAMON ⦁ JAIME LÓPEZ BRONCHUD ⦁ ANTONIO SANCHIS NAVARRO ⦁ JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ ⦁ ALEJANDRO MARTÍNEZ MONTORO ⦁ FERNANDO GANDIA ESCORIHUELA ⦁ JAVIER GIL I MARÍN⦁ JOSÉ MARÍA GONZÁLEZ MURGUI 

Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de laCorporació. Assistix la interventora, Herminia Llop Gil.
ÚNIC: APROVACIÓ PROGRAMA “MISLATA MOBILITAT-JOVE”. 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació del programa “MislataMobilitat Jove”. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que vol matisar que hi ha un error d'embalum en el dictamen de 
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la comissió d'Interior, perquè com recordarà el seu president, prèviament que s'iniciara es va parlar de la possibilitat que el seu vot fora d'abstenció, i alfinal li va convéncer perquè votara a favor en compte d'abstenció. 
Pren la paraula el Sr. secretari i diu que s'ha corregit el dictamen, que apareix ara amb el vot favorable del PSOE i Ciudadanos i l'abstenció de PP, però el que no sap és si esta correcció s'ha remés als grups. 
Prosseguix el Sr. González Murgui dient que, en relació amb el punt pel qual s'ha convocat este Ple extraordinari, i vista l'abundant informació que han rebut els grups polítics, Ciudadanos, tal com va avançar en la comissió pertinent i atenent als criteris de justificació social, donava suport a tot elprocés, per entendre que suposa un avanç de primer orde ajudar els pares dels estudiants, que fan un gran esforç per garantir la formació dels seus fills. 
Assenyala que la Corporació ha de fer un esforç per damunt de colors i ideologies, a fi de posar en pràctica tots els ressorts pressupostaris per a afavorir este tipus d'ajudes destinades a les economies més vulnerades de lapoblació de Mislata. 
Finalment, diu que Ciudadanos entén, en definitiva, que tot es resumixen un desajust en l'enfocament de les partides pressupostàries, tal com s'indica en l'informe de Servicis Socials, on es diu que hi ha una anomalia en la modificació de crèdits 6/2012, sent la partida a què ha d'imputar-se el gasto la 326 489 en compte de la 324 489. Per tot això, conclou, entenen que simplement ha sigut un error i el seu vot serà favorable. 
A continuació, pren la paraula el portaveu de Compromís per Mislata idiu que li han sorgit alguns dubtes que li agradaria que foren aclarides. Pregunta per quin motiu l'import necessari per al conveni FGV per al fomentdel transport públic ferroviari és de 58.275 euros si s'ha realitzat una modificació pressupostària de crèdits i es presenta una proposta de gastos de 50.000€, sabent que no hi ha crèdit pressupostari major a eixa quantitat en la dita partida. 
D'altra banda, diu, quan es realitza la modificació pressupostària es carrega a l'aplicació 324.489, que correspon a centres de docència de secundària, quan s'hauria d'aplicar en la 326.489, referent a altres gastos d'educació. Afig que, atés que les administracions locals no tenen competència en matèria educativa, açò comportarà haver de sol·licitar autorització a la Conselleria per a poder tindre les competències en esta matèria. 
Finalment, entenen que en compte d'haver portat este tema a la comissió per a posteriorment portar-ho a Ple, haguera sigut més fàcil realitzar el treball de forma correcta i passar-ho al departament d'Intervenció per a la seua fiscalització, i des d'allí mateix s'haguera pogut alçar la nota d'objecció. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i diu que el seu grup votarà a favor d'esta mesura perquè 
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socialment la compartixen, però apunta dos qüestions: en primer lloc, que cada vegada es multipliquen més els informes, tant d'Intervenció com de Tresoreria, que posen en tela de juí la gestió econòmica del seu govern, per la qual cosa caldria donar explicacions; i, en segon lloc, que s'ha vingut a una comissió i a un Ple de caràcter extraordinari per a este únic punt, quan fa a penes quinze dies es va tindre un altre. 
D'altra banda, diu que s'ha convocat de manera extraordinària i que la comunicació en el municipi sobre la seua celebració ha sigut escassa. Afigque cal continuar fent esforços en matèria de transparència democràtica i participació de la ciutadania, perquè en qualsevol altre cas l'única cosa que s'aconseguix és vindre ací a una sèrie de debats, en els que la participació ciutadana es minora prou. Diu que no sap si hi ha alguns plens que, pel seu interés, cal fer-los a la vesprada perquè la gent els veja i els conega i altres cal camuflar-los a un divendres al matí, i demana a la portaveu del PSOE que explique esta situació. 
Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diuque no hi ha intenció alguna de camuflar res, i menys en este tema, ja que es tracta d'ajudes als estudiants i a les seues famílies perquè puguen tindre accés a estudis superiors i que el mitjà de transport no els supose un gran desembossament. Per això, diu, no es porta a un divendres al matí pretenent amagar quelcom, com s'ha insinuat en la intervenció anterior, sinó perquè ha sigut el més prompte que s'ha pogut portar, i consideren que els estudiantshan de tindre esta ajuda quan abans per a un transport que ja estan realitzant. En el fet que els plens siguen al matí o a la vesprada, diu que elsordinaris, des de fa ja diverses legislatures, s'han vingut celebranthabitualment a la vesprada. 
Continua dient que entén que no cal posar en qüestió la gestióeconòmica que està realitzant este equip de govern, i afig que este tema jaes va debatre de forma extensa en l'anterior Plenari. 
Respecte de l'import de les beques, diu que sorgix ja d'un expedientdel passat mes de juliol, i en ell hi ha un informe del cap de Servicis Socialsde 30 de juliol en què es diu: “Informe de necessitat de crèdit per a ajudes a transport universitari”. Per això, diu, no deixen de ser ajudes, relacionades amb el tema educatiu i amb el de servicis socials, i són els tècnics els que han de dir si va a educació o a servicis socials. Afig que en el dit informe es diu que es necessiten 50.000€ per a la partida 324.489, i el huit de setembre hi ha una modificació de crèdits 6/2015, que s'ha aprovat i publicat.Posteriorment, explica, hi ha un informe en què es diu que no ha d'anar a eixa partida sinó a la 326.489, no passa res, es canvia i no hi ha cap tipus de problema, perquè la intenció de l'equip de govern és que els estudiants compten amb una beca. 
En relació amb eixe import de 58.000€ de FGV, entenen que va haver-hi un error d'estimació però que, realment, en l'informe de necessitat de crèditde data 30 de juliol, que és el que tindran perquè és el que es va aportar en el Plenari celebrat el dia 8 de setembre, l'import que figura és de 50.000€. 
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Afig que el que es va a aprovar ací és el canvi de partida, de la 324.489 a la326.489, i es porta a un Plenari extraordinari i al matí per, repetix, considerar que s'ha d'aprovar el més prompte possible. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. González Murgui diu que el seu grup lamenta que tot este procés vaja en detriment de l'aplicació de la mencionada ajuda econòmica fins ben entrat el curs docent, i per això moltes famílies que resultaran beneficiàries de la mateixa hauran hagut de pagar una part important de diners. Este, diu, és l'únic però que troben en esteprocés, i per això demana a l'equip de govern que, de cara a futurs processos, les ajudes d'este gènere es tramiten com més prompte millor, perquè coincidisca l'entrega als beneficiaris amb el començament del curs. 
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que no s'ha contestat a la seua pregunta sobre si sol·licitaran autorització a la Conselleria, ni per què no s'ha passat abans pel departament d'Intervenció perquè s'alçara la notad'objecció. 
Finalment anuncia el seu vot favorable. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud reitera que el vot del seu grup serà positiu perquè estan d'acord amb la mesura social que es planteja i en la que s'està treballant des de juliol. 
Assenyala que, quan parlava de transparència es referia que en lapàgina web d'este Ajuntament no es menciona que hi haja Ple extraordinari, itampoc consta en el tauler d'anuncis d'este Ajuntament. Per això, diu, la ciutadania no sap que hui ací els representants estan reunits per a debatre un punt que els pot interessar. 
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i afirma que sí que hi ha transparència en este punt, que ja es va debatre en el seu moment i la majoria dels partits de l'oposició s'hi van abstindre. Diu que portar-ho a Ple en què estan els vint-i-un regidors que representen a tota la ciutadania és sinònim de transparència, i l'objectiu de l'equip de govern és clar, perquè es tracta d'ajudar els qui més ho necessiten. Afig que, com ja ha dit açò es va iniciar en el mes de juliol i, per això, no ha de retardar-se més i esperar a un Ple ordinari, si bé és cert, diu, que la celebració d'un Ple extraordinari provoca un cost i és quelcom que caldrà solucionar en algun moment. 
Prosseguix dient que s'ha posat en dubte la gestió econòmica de l'equip de govern i, no obstant això, els informes que van en este Ple són totsfavorables: hi ha crèdit, es va aprovar per Ple, es va exposar, i hi ha un canvide partida que no suposa cap problema. Recorda que ací s'han aprovat contractes amb informes negatius que han portat conseqüències molt oneroses, no sols per a l'Administració i per a la seua gestió econòmica, sinó per a tots els ciutadans de Mislata. 
Finalitza dient al Sr. Gil i Marín que, en relació amb les competències, es farà el que diguen els tècnics, i repetix que l'expedient està molt clar i que 
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açò no ha de retardar-se més, i, si pot ser, la setmana que ve eixos estudiants han de tindre este abonament. 
Després de les referides intervencions, la interventora es dirigix a laPresidència dient “Sr. alcalde”. El Sr. alcalde dóna per conclòs el debat i planteja els termes de la votació, i el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat delsseus membres, va adoptar l'acord següent: 
Vist l'expedient que ha de regir la convocatòria per a la concessió de latargeta Mislata Mobilitat Jove, i la proposta de la Regidoria de Benestar Social i la de Dependència i Diversitat Funcional. 
Vist l'informe del cap de Servicis Socials, de data 6 d'octubre de 2015, que es transcriu a continuació: 

“Informe de necessitat i competència municipal per a poder firmar conveni de 
col·laboració amb Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana (FGV) per a la 
concessió de la targeta mislata mobilitat jove, destinada a estudiants
d'educació superior en situació de desigualtat social, així com per a 
l'aprovació de les bases que han de regir la convocatòria. 
El present informe troba el seu fonament en l'exigència d'omplirdeterminades actuacions preparatòries de l'aprovació de les bases que han de regir per a l'obtenció de la Targeta Mislata Mobilitat Jove destinada a estudiants d'educació superior en situació de desigualtat social en règim de concurrència competitiva, així com del necessari Conveni amb Ferrocarrilsde la Generalitat Valenciana (FGV) per a poder desenrotllar este programa. 
⦁ Justificació de la necessitat.⦁ Determinació de la competència municipal per a realitzar la 
convocatòria. ⦁ Existència de crèdit. 

⦁ Justificació de la necessitat. 
L'educació al llarg de la vida és un dels drets reconeguts més importants per 
al ple desenrotllament de les persones. L'accés a l'educació en igualtat de 
condicions socials i econòmiques és un principi general d'inclusió i protecció 
social que es contempla com un dret en la Constitució Espanyola, en 
l'Estatut d'Autonomia de la Comunitat Valenciana i, més específicament, en 
les diferents lleis relacionades amb el règim local en la legislació vigent. 
L'element més important d'inserció social en l'època infantil i juvenil és laformació, contemplada dins d'un sistema educatiu reglat. I assegurar laigualtat en l'accés al sistema educatiu, i el transport amb els seus costos és una ferramenta d'accés que pot produir desigualtats si no es corregix amb les ajudes pertinents, és, clarament, una acció de caràcter social pròpia de l'administració local. 
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Amb esta proposta esperaríem donar cobertura a les famílies en situació 
socioeconòmica de necessitat que tinguen fills matriculats en l'àmbit de 
l'educació superior, a través de l'obtenció de títols de transport per a accedir 
als seus respectius centres educatius per mitjà de l'ús del transport públic
dependent de FGV, amb les reduccions previstes en les bases que es 
proposen. 
I tot això comptant amb el coneixement que amb este tipus de mesures es contribuïx d'una manera molt important a la posterior inserció sociolaboraldels nostres jóvens. 
La necessitat de la firma del Conveni amb l'entitat Ferrocarrils de la
Generalitat Valenciana se substància pel fet que la seua xarxa de transport
comprén l'accés a tots els centres d'educació superior pròxims a la nostra 
ciutat en què estan matriculats els nostres estudiants. 
També per la línia de convenis amb ajuntaments que la pròpia entitat té
marcada com a política de foment d'ús del transport públic i que ja utilitzen 
altres entitats locals de l'àrea metropolitana. 
⦁ Determinació de la competència municipal 
La protecció social i la promoció de la igualtat, aspectes bàsics de les presents bases d'ajuda al transport universitari i el seu corresponent conveniamb FGV, són una concreta manifestació de la competència que laConstitució reconeix a les comunitats autònomes en l'àmbit dels servicis socials. La legislació autonòmica valenciana en esta esfera de l'actuacióadministrativa configura la prestació dels servicis socials com a competènciapròpia dels municipis valencians, tal com es desprén de l'article 33 de la Llei8/2010 de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
La qual cosa és coherent amb la redacció inicial de l'art. 26.a) de la Llei
7/1985, de 2 d'abril, precepte que mencionava expressament els servicis 
socials entre els mínims obligatoris per als municipis de més de 20.000 
habitants. 
A més de tot l'anterior, l'article 10 de la Llei 30/2013 de Racionalització iSostenibilitat de l'Administració Local ve a completar el marc normatiu vigent,modificant l'antic art. 
27 de la llei 7/85, incloent-hi la prestació dels servicis socials com a possible matèria a delegar per les administracions autonòmiques. Així mateix, la Disposició transitòria segona de l'Esmentada Llei 30/2013 determina com a data límit per a assumir la dita Delegació per part de laComunitat Autònoma la del 31 de desembre de 2015. 
El recent Decret Llei 4/2015 de la Generalitat Valenciana relatiu a les 
disposicions addicionals quinzena i transitòries primera i segona de la Llei
27/2013 establix que les entitats locals continuaran prestant les 
competències en matèria de servicis socials fins que no no siguen aprovades 
les normes reguladores del sistema de finançament de les comunitats
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autònomes i de les hisendes locals.
	
En l'actualitat, i a la vista d'estes referències normatives estatals i/o
	
autonòmiques, considerem que l'Ajuntament de Mislata seria plenament
	
competent per a aprovar les dites bases i el conveni amb FGV.
	
⦁ Existència de crèdit. 
El crèdit necessari que ascendix a 58.725 euros es carregarà a l'aplicació pressupostària 32400.489”. 
Vist l'informe d'Intervenció, de data 27 d'octubre de 2015, que literalmentdiu: 
“Assumpte: aprovació de les Bases que han de regir ía convocatòria per a la concessió de la targeta Mislata Mobilitat Jove. 
En data 27 d'octubre s'aporta per Secretaria certificat d'acord de 

l'expedient 6/2015 de modificació de crèdit, en el dit expedient s'aprova 
pel Ple Municipal el 8/9/2015 el crèdit extraordinari en l'aplicació
pressupostària 324.489 per import de 50.000. La dita aplicació 
pressupostària es va dotar de conformitat amb allò que s'ha informat pel cap 
de Servicis Socials per al Programa d'Ajudes per a Transport d'Estudiants
d'Educació Superior de Mislata, així consta en l'expedient foli 132. 
En data 7 d'octubre de 2015 s'aporta per Servicis Socials expedient 

respecte a l'aprovació de les Bases transport universitari, amb proposta 
conjunta de les regidories de Servicis Socials i Educació per a l'aprovació de 
les Bases de concessió de la targeta "Mislata Mobilität Jove" destinada a 
estudiants d'educació superior de Mislata durant el curs 2015/2016. 
En el mateix consta informe del Cap de Servici de Servicis Socials de 

data 6 d'octubre de 2015, establint en el seu apartat segon la determinació
de la competència municipal: 
"La protecció social i la promoció de la igualtat, aspectes bàsics de les 

presents bases d'ajuda al transport universitari i el seu corresponent conveni
amb FGVf són una concreta manifestació de la competència que laConstitució reconeix a les comunitats autònomes en l'àmbit dels servicis 
socials. La legislació autonòmica valenciana en esta esfera de l'actuació
administrativa configura la prestació dels servicis socials com a competència
pròpia dels municipis valencians; tal com es desprén de l'article 33 de la Llei
8/2010 de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
La qual cosa és coherent amb la redacció inicial de l'art. 26.a) de la Llei7/1985, de 2 d'abril, precepte que mencionava expressament els servicis socials entre els mínims obligatoris per als municipis de més de 20.000 habitants. 
A més de tot l'anterior, l'article 10 de la Llei 30/2013 de Racionalització i 
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Sostenibilitat de a Administració Local ve a completar el marc normatiu 
vigent, modificant ei antic art. 27 de la Llei 7/85, incloent-hi la prestació dels 
servicis socials com a possible matèria a delegar per les administracions 
autonòmiques. 
Així mateix, la Disposició transitòria segona de l'Esmentada Llei 30/2013 determina com a data límit per a assumir la dita Delegació per part de laComunitat Autònoma la del 31 de desembre de 2015. 
Considerant l'aprovació de l'expedient de suplement de crèdit i crèdit 

extraordinari 6/2015 es va dotar crèdit per import de 50.000 € en l'aplicació 
pressupostària 324.489 equivalència segons l'Orde Orde HAP/419/2014, 
326.489 segons proposta de la Regidora d'Hisenda i l'alcalde de data 28 
d'agost de 2015, així com informe de necessitat de crèdit pel mateix import
del cap de Servici de Servicis Socials de data 30 de juliol de 2015. 
Per tot allò que s'ha exposat s'informa: 
1o. Que l'Objecte de la concessió de la targeta Mislata Mobilitat Jove no és 

una competència prevista en l'art. 25 i 26 Llei 7/1985 LRBRL, ja que les 
competències relatives a l'ensenyança "universitària" encara que esta siga 
complementària, o es referisca a beques per al transport universitari, no 
entren dins de l'avaluació i informació de situacions de necessitat social i
l'atenció immediata a persones en situació o risc d'exclusió social, ni tampoc 
en l'escolaritat obligatòria, ni d'educació infantil, d'educació primària o 
d'educació especial. Encara que dins de la concurrència establida en les 
bases, per a la seua concessió als jóvens que utilitzen el transport 
metropolità per a anar a la universitat es dóna preferència a aspectes 
socials. 
2o. Que segons l'orde que regula l'estructura dels pressupostos de les 

entitats locals el grup de programa que regula els gastos en concepte de 
transport escolar, beques, ajudes s'imputen al programa 326. 489, existint en 
l'actualitat crèdit per la quantitat de 50.000 € en la bossa de vinculació, 
d'acord amb l'aprovació de l'expedient de modificació de crèdits per 
suplement de crèdit i crèdit extraordinari 6/2015 (RC 2.2015.1.25091). El dit
expedient de modificació haurà de rectificar-se materialment en quant que 
l'equivalència aplicable al grup de programa en la nova estructura 
pressupostària respecte a l'anterior és el 326, en compte de l'aprovada 324. 
Per tant, no hi ha crèdit suficient per import de 58.275 € 

3o De conformitat amb el que disposa el DECRET LLEI 4/2015, de 4 de 
setembre, del ConseH, en referència a l'assumpció per la Generalitat de les 
competències relatives a l'educació, salut i servicis socials 
" 1. Les competències a què es referixen la disposició addicional quinzena 
i les disposicions transitòries primera i segona de la Llei 27/2013, de 27 de 
desembre, de Racionalització i Sostenibilitat de l'Administració Local,
continuaran sent prestades pels municipis de l'àmbit territorial de la
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Comunitat Valenciana fins que no siguen aprovades les normes reguladores 
del sistema de finançament de les comunitats autònomes i de les hisendes 
locals. 
El recent Decret Llei 4/2015 de la Generalitat Valenciana relatiu a les 
disposicions addicionals quinzena i transitòries primera i segona de la Llei
27/2013 establix que les entitats locals continuaran prestant les 
competències en matèria de servicis socials fins que no siguen aprovades 
les normes reguladores del sistema de finançament de les comunitats 
autònomes i de les hisendes locals. 
En l'actualitat, i a la vista d'estes referències normatives estatals i/o autonòmiques, considerem que l'Ajuntament de Mislata seria plenament competent per a aprovar les dites bases i el conveni amb FGV." 
S'informa que l'expedient a aprovar per l'Alcaldia és una competènciaMunicipal corresponent a Servicis Socials, no obstant s'especifica en l'apartat 3 referent a l'existència de crèdit que ascendix a 58.725 euros, que el crèdit necessari es carregarà a l'aplicació pressupostària 324.489, corresponent el programa de gastos corresponents no a servicis socials sinó a educació. 
Així doncs, és necessari s'especifique si el gasto corresponent aprovació

de les Bases que han de regir la convocatòria per a la concessió de la
targeta Mislata Mobilitat Jove és un gasto referent a educació, tal com ho 
proposa el tècnic, cap de Servicis Socials i consta en l'expedient de 
modificació 6/2015 , o bé hi ha un canvi de criteri per part del tècnic de 
Servicis Socials. Quant a l'aplicació pressupostària, la classificació adequada 
segons l'Orde HAP/419/2014, es contempla en el grup de programa 326 
referent a servicis Complementaris d'Educació, sent el dit programa el
modificat per la nova Orde HAP/419/2014, respecte als dígits del programa 
anterior 324 i el contingut de la qual és el mateix, per això deu rectificar-se 
l'error material que consta en la Modificació de crèdit 6/2014. L'error material 
pot rectificar-se per l'òrgan que ho va aprovar en qualsevol moment segons 
l'art. 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim Júridico de les Administratives 
Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
És necessari destacar que l'objecte de les bases reguladores de la convocatòria és " la regulació de la concessió de la targeta Mislata Mobilitat

Jove a un màxim de 175 estudiants residents a Mislata que; durant el curs 
20)5/2016, reunisquen els requisits establits és estes bases i realitzen els 
seus estudis en centres situats en les zones A i/o B de la xarxa de metro i
tramvia de Metrovalencia o, en el cas d'estar matriculats en centres situats
fora d'elles, utilitzen les estacions situades en les dites zones per a enllaçar 
amb altres mitjans de transport que els conduïsquen a les localitats on 
estiguen ubicats els seus respectius centres". 
Així mateix segons redacció de l'acord amb FGV l'objecte del mateix és 
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el següent "el foment de l'ús del transport públic ferroviari i tramviari que 
presta FGV entre els estudiants censats en l'Ajuntament de Mislata..." 
⦁ Als efectes del que preveu l'apartat 1 del present article, i en tant que 

no siguen aprovades les normes reguladores del sistema de finançament de 
les comunitats autònomes i de les hisendes locals, la cobertura financera 
necessària per a la gestió dels corresponents servicis no podrà suposar un 
major gasto per al conjunt de les administracions públiques implicades, i, a 
este efecte, l'esmentada cobertura es realitzarà en els mateixos termes i
condicions en què es venia prestant en la data d'entrada en vigor del present
decret llei." 
El resultat de la capacitat financera prevista a 31/12/2015 considerant la 

proposta de modificació de crèdit realitzada per l'Alcaldia el 23/10/2015, si 
s'utilitzen els sobrants del capítol 9 de l'Estat de Gastos i es transferixen al 
capítol 1 o a qualsevol gasto no financer serà negativa. 
Resultat de la fiscalització: desfavorable. Es formula nota d'objecció a 

efectes que es resolga la discrepància, considerant que segons l'art. 217.2 
del TRLRHL , correspon al Ple resoldre la discrepància.” 
Vist l'informe del cap de Servicis Socials, de data 6 de novembre de 

2015, que es transcriu a continuació: 
“Informe-proposta de resolució de la convocatòria per a la concessió de latargeta Mislata Mobilitat Jove 
Els tècnics que subscriuen, i en relació amb l'expedient d'aprovació

que ha de regir la convocatòria per a la concessió de la targeta Mislata
Mobilitat Jove, volen informar el següent. 
⦁ Que en data 7 d'octubre de 2015 es va aportar a Intervenció expedient 
respecte de l'aprovació de les Bases per a Transport Universitari, amb proposta conjunta de les Regidories de Servicis Socials i Educació per a l'aprovació de les Bases de concessió de la targeta Mislata Mobilitat Jove destinada a estudiants d'educació superior. 
⦁ Que en el dit informe s'establia el caràcter social del programa per a 
justificar la competència municipal per a poder desenrotllar-lo, tenint en compte que ja es va realitzar el passat any. Que el tenor literal de lajustificació era el següent: 
“La protecció social i la promoció de la igualtat, aspectes bàsics de les presents bases d'ajuda al transport universitari i el seu corresponent conveniamb FGV, són una concreta manifestació de la competència que laConstitució reconeix a les comunitats autònomes en l'àmbit dels servicis socials. La legislació autonòmica valenciana en esta esfera de l'actuacióadministrativa configura la prestació dels servicis socials com a competènciapròpia dels municipis valencians, tal com es desprén de l'article 33 de la Llei 
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8/2010 de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
La qual cosa és coherent amb la redacció inicial de l'art. 26.a) de la Llei7/1985, de 2 d'abril, precepte que mencionava expressament els servicis socials entre els mínims obligatoris per als municipis de més de 20.000 habitants. 
A més de tot l'anterior, l'article 10 de la Llei 30/2013 de Racionalització iSostenibilitat de l'Administració Local ve a completar el marc normatiu vigent,modificant l'antic art. 27 de la llei 7/85, incloent-hi la prestació dels servicis socials com a possible matèria a delegar per les administracions autonòmiques. 
Així mateix, la Disposició transitòria segona de l'Esmentada Llei 30/2013 determina com a data límit per a assumir la dita Delegació per part de laComunitat Autònoma la del 31 de desembre de 2015. 
El recent Decret Llei 4/2015 de la Generalitat Valenciana relatiu a les 
disposicions addicionals quinzena i transitòries primera i segona de la Llei
27/2013 establix que les entitats locals continuaran prestant les 
competències en matèria de servicis socials fins que no no siguen aprovades 
les normes reguladores del sistema de finançament de les comunitats 
autònomes i de les hisendes locals. 
En l'actualitat, i a la vista d'estes referències normatives estatals i/o autonòmiques, considerem que l'Ajuntament de Mislata seria plenament competent per a aprovar les dites bases i el conveni amb FGV.” 

Per això, tant des del prisma dels Servicis Socials, en general, com des del de la promoció de la igualtat d'oportunitats, en particular, (en este cas la d'accés a l'educació), aspecte que considerem transcendental en esta convocatòria, estem en el marc de competències delegades en els ajuntaments, que estos poden continuar prestant en virtut de l'anteriorment esmentat Decret 4/2015 de la Generalitat Valenciana. ⦁ Que en el corresponent informe d'Intervenció 1112/2015 se sol·licitava que 
s'especificara si el gasto corresponia a servicis socials o a educació, en virtut que l'aplicació pressupostària a què s'imputaria el gasto correspon a l'aplicació 324.489 del vigent pressupost de gastos i per al que es va realitzar la corresponent modificació de crèdit aprovada per Ple Municipal el08/09/2015. En el dit informe s'al·ludix a un possible canvi de criteri del tècnicde Servicis Socials per a imputar els gastos a dita partida d'educació amb un informe en què s'explícita el caràcter social del programa. En referència a este tema, volem afirmar que ens reiterem en el clar caràcter social del programa, ja que en les seues bases, a més de promoure la igualtatd'oportunitats en l'accés a l'educació, s'utilitza el nivell de renda per a baremar les sol·licituds, primant e els nivells de renda baixos per a accceder a les ajudes i ordenant-se per este criteri la resolució de la convocatòria. No considerem que siga un programa complementari d'educació, com el de transport escolar, perquè en eixe cas caldria concedir-se'l a tots els jóvens estudiants d'educació superior de Misiata, qualsevol que fóra el seu nivell de 
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renda. 
Això no seria obstacle perquè els seus gastos foren imputats a l'aplicació pressupostària 326.489 com indica l'informe d'intervenció, ja que els destinataris són estudiants, considerant els sotasignats que la justificacióde la competència i l'aplicació a què s'imputen els gastos podria ser de diferents àrees. 

⦁ Que respecte a la necessitat d'imputar els gastos del present programa a 
l'aplicació pressupostària 326.489, i dau ja per fet la competència municipal per a convocar les dites ajudes, coneixem que l'Orde HAP/419/2014 enquadra en la dita aplicació els conceptes de “servicis complementarisd'educació”, encara que anteriorment ens hàgem manifestat en el sentit que no considerem que les prestacions de l'actual programa es corresponguen amb este concepte. En consonància amb l'anterior, manifestaríem la nostra conformitat al dit criteri pressupostari, sempre que això no suposara laimpossibilitat de convocar les dites ajudes. Respecte d'això, ens pareix oportú recordar que la nostra proposta inicial en ia convocatòria de l'any anterior va ser imputar el gasto a una partida de gasto social, però que, seguint instruccions de la pròpia Intervenció Municipal, al final, es van imputar els dits gastos a l'aplicació pressupostària 324.489 i no a la 326.489 encara que ja estava vigent l'Orde HAP/ 419/2014 a la que hem al·ludit anteriorment. És per això que la modificació de crèdit aprovada en data 08 de setembre de 2015 pel Ple Municipal es va fer en la dita aplicació pressupostària, d'acord amb les directrius marcades en la convocatòria anterior. 
⦁ Respecte a la quantitat destinada a la convocatòria, i atés que no es poden 
imputar gastos per un import superior a la modificació pressupostàriaaprovada, 50.000 euros, hem procedit a modificar les bases, que s'adjunten al present informe, per a adaptar-les a la dita quantitat. 

Així doncs, i com a conseqüència de tots els raonaments anteriorment 
exposats, es proposa al Ple de la Corporació, si este òrgan així ho considera, 
l'alçament de l'inconvenient de l'informe d'intervenció de la convocatòria
“Mislata Mobilitat Jove” i la corresponent aprovació del gasto de 50.000 euros 
per a fer front a la dita convocatòria.” 

Per tot això, s'acorda: 
Primer. Alçar la nota d'objecció formulada per la Intervenció municipal a la 

convocatòria Mislata Mobilitat Jove. 
Segon. Rectificar d'acord amb la nova estructura pressupostària l'error 

material detectat en la modificació de crèdits 6/2015 sent la partida a què ha 
d'imputar-se el gasto la 326.489 en compte de la 324.489 
Tercer. Aprovar un gasto de 50.000€ per a fer front a l'esmentada 

convocatòria amb càrrec a la partida 326.489 del Pressupost municipal. 
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I, sense més assumptes a tractar, d'orde de l'Alcaldia-Presidència s'alça la sessió, a les nou hores i cinquanta minuts, de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que en done fe. 
L'ALCALDE, EL SECRETARI 
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